
Protokół Nr LXVI/2023 

LXVI Zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Koniecpolu 

z dnia 30 listopada 2023 roku 

 

 

• Stan Rady Miejskiej - 15 radnych. 

• Obecni według załączonej listy obecności – 14 radnych. 

 

Miejsce posiedzenia sesji:  budynek Centrum Społeczno-Kulturalnego w Koniecpolu  

ul. Szkolna 1. 

 

Ad. 1 Otwarcia LXVI zwyczajnej Sesji dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej 

w Koniecpolu Aneta Chrzuszcz. Przewodnicząca Rady Miejskiej Aneta Chrzuszcz 

przywitała wszystkich na zwyczajnej sesji:  Burmistrza Ryszarda Suligę, Dyrektora Biura 

Dariusza Saternusa, Mecenasa Michała Ladę, Skarbnik Monikę Starczewską, Kierownika 

MGOPS Edytę Wierzbińską, radnych, sołtysa, pracowników urzędu oraz wszystkich 

obecnych.  

Po sprawdzeniu listy obecności stwierdzono, że w sesji uczestniczy 14 radnych, co stanowi 

kworum. Przewodnicząca poinformowała, że sesja jest nagrywana i transmitowana.  

Radny Mateusz Szymala nieobecny. Nieobecność usprawiedliwiona. 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                           

Ad. 2 Przyjęcie porządku obrad sesji. 

 

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz przedstawiła dzisiejszy porządek obrad. 

 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 
3. Informacje w sprawie uwag zgłoszonych do protokołu z obrad poprzedniej sesji: LXIV, LXV. 
4. Sprawozdanie Burmistrza z prac w okresie międzysesyjnym. 
5. Podjęcie uchwał: 

 1) w sprawie zmiany uchwały nr LV/477/2022 z dnia 28 grudnia 2022 r. w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koniecpol na lata 2023-2037. 

 2) w sprawie zmiany uchwały nr LV/478/2022 z dnia 28 grudnia 2022 r. w sprawie budżetu 

Gminy Koniecpol na rok 2023. 

 3) w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2024 rok. 

 4) w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Spraw Społecznych i Przestrzegania Prawa na 

2024 rok. 

 5) w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Finansów, Budżetu, Inicjatyw Gospodarczych i 

Ładu Przestrzennego na 2024 rok. 

 6) w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Ochrony Środowiska i Rolnictwa na 2024 rok. 

 7) w sprawie przyjęcia Rocznego Programu Współpracy Miasta i Gminy Koniecpol z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2024. 

 8) w sprawie ustanowienia programu osłonowego ,,Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-

2028. 

 9) w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania pomocy 

w zakresie dożywiania oraz zasad zwrotu wydatków za świadczenia udzielane w ramach 

wieloletniego programu osłonowego „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024 – 2028. 

 10) w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku 

albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych 

wieloletnim rządowym programem w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na 

lata 2024-2028. 
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11) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej zabudowanej numer 

ewid. 250/2, obręb Piaski, gmina Koniecpol. 

12) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej numer ewid. 834/4, 

obręb Okołowice, gmina Koniecpol. 

13) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej numer ewid. 4392/2, 

obręb Koniecpol, gmina Koniecpol. 

14) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenów rolnych położonych w rejonie ul. Borkowej w Radoszewnicy. 

15) w sprawie wyrażenia zgody na wynajem dwóch pomieszczeń biurowych o powierzchni 31 

m², zlokalizowanych na 3 piętrze budynku Urzędu Miasta i Gminy Koniecpol. 

16) w sprawie przyjęcia „Planu Zrównoważonej Mobilności dla Subregionu Północnego 

Województwa Śląskiego wraz z Prognozą oddziaływania na środowisko”. 

6. Wystąpienia zaproszonych gości. 
7. Interpelacje radnych. 

8.  Zapytania i wolne wnioski. 

9. Sprawy różne. 

10. Zamknięcie obrad LXVI zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Koniecpolu. 

 

 

Przystąpiono do głosowania nad porządkiem obrad: 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 
 

Jestem za – 14 radnych 

Jestem przeciw - 0 

Wstrzymuję się – 0. ( zał. do protokołu) 

 

 

Ad. 4 Informacje w sprawie uwag zgłoszonych do protokołu z obrad poprzednich sesji. 

Radni zapoznali się z protokołem LXVI i LXV sesji i nie zgłosili uwag. 

 

Ad. 5 Sprawozdanie Burmistrza z prac w okresie międzysesyjnym. 

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz oddała głos Burmistrzowi Ryszardowi Sulidze. 

Burmistrz Ryszard Suliga przedstawił sprawozdanie z działalności międzysesyjnej od 

25.09.2023 r. do 30.11.2023 r. (zał. do protokołu),  

 

Ad. 6 Podjęcie uchwał w sprawie: 

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz oddała głos Pani Skarbnik. 

 

Skarbnik Monika Starczewska – w Wieloletniej Prognozie Finansowej dokonujemy zmian, 

wynikające ze zmian w budżecie roku 2023 i mają przełożenie na rok 2024. W odniesieniu do 

roku 2023 plan dochodów ogółem zmalał o 2.922.834,45 zł, dochody bieżące wzrosły o 

10.449,00 zł, są to dotacje i cele przeznaczone na cele bieżące, dochody majątkowe zmalały o 

2.933.283,45 zł i jest to w związku z przesunięciem części dochodów z roku 2023 na rok 

2024. Wzrastają dochody z tytułu środków unijnych tj. kwota 717.240,00 zł. Plan wydatków 

ogółem zmalał o 4.430.069,27 zł, bieżące wzrosły o 104.449,00 zł, majątkowe zmalały o 

4.464.518,27 zł, w tym finansowane środkami unijnymi wzrosły o 717.240,00 zł.  

Środki z Funduszu Pomocy i wydatki nimi finansowane dotyczące opieki nad dziećmi i 

uczniami będącymi obywatelami Ukrainy tj. kwota 10.449,00 zł. Wydatki na dotacje dla 

przedszkoli prowadzonych przez stowarzyszenia oraz przedszkola prywatnego – 94.000,00 zł.  

Środki z KPO oraz środki z budżetu państwa na finansowanie podatku VAT, jako 

uzupełnienie do środków KPO oraz wydatki nimi finansowane na utworzenie żłobka – 

814.010,02 zł. Wydatki te zostały już poniesione, a dzięki staraniom Pana Burmistrza udało 
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nam się pozyskać dodatkowe finansowanie tego zadania i otrzymamy refundacje tych 

wydatków. Budowa kanalizacji sanitarnej w Koniecpolu ul. Żeromskiego zmniejszenie o 

97.170,00 zł. Opracowanie kompleksowej dokumentacji projektowej na przebudowę i 

rozbudowę drogi gminnej w ul. Leśnej, zmniejszenie 135.500,00 zł i te wydatki zostaną 

przeniesione na rok 2024. Tego samego dotyczy układu dróg: ul. Wesoła, Willowa, 

Topolowa, Bukowa, Akacjowa, Brzozowa i Jodłowa – 252.150,00 zł. Budowa sieci 

wodociągowej z przyłączami etap III i zmniejszamy wydatki tego roku o kwotę 665.411,09 

zł. 

Przebudowa i rozbudowa ul. Rzecznej w Koniecpolu, zmniejszamy wydatki tego roku o 

kwotę 3.442.736,50 zł. Budowa kanalizacji sanitarnej i deszczowej dzielnica Magdasz 

zmniejszenie o 685.560,70 zł. Zmniejszamy plan dochodów z tytułu dofinansowania 

inwestycji z Rządowego Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych – 

3.747.293,47 zł. W tym, na ul. Rzeczną – 3.011.808,75 zł, dzielnica Magdasz budowa 

kanalizacji – 735.484,72 zł. Plan ten zostaje przeniesiony na rok 2024.  

W wyniku dokonanych zmian zmalał deficyt budżetu roku 2023 o kwotę 1.437.234,82 zł i w 

związku z tym zmniejszamy przychody z tytułu nadwyżek z lat ubiegłych o tę samą kwotę. 

Wydatki ogółem wzrosły o 3.747.293,47 zł i są to wydatki inwestycyjne na zadania 

współfinansowane środkami z Polskiego Ładu oraz inne wydatki inwestycyjne wynikające ze 

zmian dokonanych w limitach roku 2024 przedsięwzięć wskazanych w załączniku nr 2. 

Przedsięwzięcia dotyczą budowy sieci wodociągowej. W części współfinansowanej środkami 

unijnymi łączne nakłady finansowe i limit zobowiązań zmniejszono o 1.430.414,78 zł. Limit 

roku 2023 zmniejszono o 658.032,49 zł, limit roku 2024 zmniejszono o 772.382,29 zł. W 

części finansowanej środkami własnymi łączne nakłady i limit zobowiązań zwiększono o 

8.615,40 zł. Przy czym limit roku 2023 zmniejszono o 7.378,60 zł, limit roku 2024 

zwiększono o 16.000,00 zł. 

Zmiany w przedsięwzięciach ul. Leśnej u układu dróg było już wymienione. 

W przedsięwzięciu pn. Przebudowa ul. Rzecznej łączne nakłady finansowe zmniejszono o 

149.304,00 zł, limit roku 2023 zmniejszono o 3.442.736,50 zł, zwiększono limit roku 2024 o 

3.294.502,50 zł. Limit zobowiązań został zmniejszony o 148.234,00 zł. 

Przedsięwzięcie pn. Budowa kanalizacji sanitarnej dzielnica Magdasz łączne nakłady 

finansowe i limit zobowiązań zwiększono o 74.674,57 zł, limit roku 2023 zmniejszono o 

685.560,70 zł, limit roku 2024 zwiększono o 760.235,27 zł. Wprowadzono nowe 

przedsięwzięcie pn. „Opracowanie kompleksowej dokumentacji projektowo – kosztorysowej 

na potrzeby wykonania kanalizacji sanitarnej wraz z przyłączami na ul. Żeromskiego” – 

jednostka odpowiedzialna: Urząd Miasta i Gminy, okres realizacji: 2023-2024, łączne 

nakłady finansowe, limit roku 2024 oraz limit zobowiązań – 66.000,00 zł  

 

Następnie przystąpiono do głosowania:  
- Uchwała Nr LXVI/569/2023 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 30 listopada 2023 r.  
w sprawie zmiany uchwały nr LV/477/2022 z dnia 28 grudnia 2022 r. w sprawie  
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koniecpol na lata 2023-2037. 

 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 14 radnych 

Jestem przeciw - 0 

Wstrzymuję się – 0. 
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- Uchwała Nr LXVI/570/2023 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 30 listopada 2023 r.  

w sprawie zmiany uchwały nr LV/478/2022 z dnia 28 grudnia 2022 r. w sprawie budżetu 

Gminy Koniecpol na rok 2023. 
 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 14 radnych 

Jestem przeciw - 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 

 
 - Uchwała Nr LXVI/571/2023 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 30 listopada 2023 

r. w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2024 rok. 

  
 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 14 radnych 

Jestem przeciw - 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 

- Uchwała Nr LXVI/572/2023 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 30 listopada 2023 r. w 

sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Spraw Społecznych i Przestrzegania Prawa na 2024 rok 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

 

Jestem za – 14 radnych 

Jestem przeciw - 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 

 

- Uchwała Nr LXVI/573/2023 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 30 listopada 2023 r. w 

sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Finansów, Budżetu, Inicjatyw Gospodarczych i Ładu 

Przestrzennego na 2024 rok. 

 

 

Przystąpiono do głosowania.  

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 14 radnych 

Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 

- Uchwała Nr LXVI/574/2023 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 30 listopada 2023 r. w 

sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Ochrony Środowiska i Rolnictwa na 2024 rok. 
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 Przystąpiono do głosowania.  
Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 14 radnych 

Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 
 - Uchwała Nr LXVI/575/2023 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 30 listopada 2023 

r. w sprawie przyjęcia Rocznego Programu Współpracy Miasta i Gminy Koniecpol z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2024. 

 
 
Przystąpiono do głosowania.  
Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 14 radnych 

Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 
 - Uchwała Nr LXVI/576/2023 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 30 listopada 2023 

r. w sprawie ustanowienia programu osłonowego ,,Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-

2028. 

 
 
Przystąpiono do głosowania.  
Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 14 radnych 

Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 
 - Uchwała Nr LXVI/577/2023 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 30 listopada 2023 

r. w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania pomocy 

w zakresie dożywiania oraz zasad zwrotu wydatków za świadczenia udzielane w ramach 

wieloletniego programu osłonowego „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024 – 2028. 

 

 
Przystąpiono do głosowania.  
Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 14 radnych 

Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 

 
 - Uchwała Nr LXVI/578/2023 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 30 listopada 2023 

r. w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku albo 

świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim 

rządowym programem w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028. 
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Przystąpiono do głosowania.  
Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 14 radnych 

Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 
- Uchwała Nr LXVI/579/2023 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 30 listopada 2023 r. 
w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej zabudowanej numer ewid. 

250/2, obręb Piaski, gmina Koniecpol. 

Radny Andrzej Kozak zadał pytanie, w jaki sposób gmina nabyła tę działkę? 

Dyrektor Biura Dariusz Saternus odpowiedział radnemu, że działka prawdopodobnie  została 

przekazana, na której był budynek, który uległ spaleniu. Gdyby gmina nie była właścicielem, 

to nie moglibyśmy dokonać sprzedaży ww. działki.  

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz dodała, ze teren działki nie wygląda ciekawie, dochodzi do 

kradzieży mienia, które tam pozostało. Osoby zainteresowane będą mogły zakupić i 

zagospodarować tę działkę.  

Dyrektor Biura Dariusz Saternus – działka jest opuszczona i zaniedbana. Radni sami 

wielokrotnie mówili, że jeżeli działka jest niezamieszkała a jest własnością gminy, to nie ma 

co jej trzymać. Dlatego w formie przetargu ją sprzedajemy.  

Przystąpiono do głosowania.  

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 14 radnych 

Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 

- Uchwała Nr LXVI/580/2023 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 30 listopada 2023 r. w 

sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej numer ewid. 834/4, obręb 

Okołowice, gmina Koniecpol. 

 
Przystąpiono do głosowania.  
Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 14 radnych 

Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 
- Uchwała Nr LXVI/581/2023 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 30 listopada 2023 r. 
w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej numer ewid. 4392/2, obręb 

Koniecpol, gmina Koniecpol. 
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Przystąpiono do głosowania.  
Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 14 radnych 

Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 

- Uchwała Nr LXVI/582/2023 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 30 listopada 2023 r. w 

sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

terenów rolnych położonych w rejonie ul. Borkowej w Radoszewnicy. 

 
Przystąpiono do głosowania.  
Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 13 radnych 

Jestem przeciw – 1 

Wstrzymuję się – 0. 

 
- Uchwała Nr LXVI/583/2023 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 30 listopada 2023 r. 
w sprawie wyrażenia zgody na wynajem dwóch pomieszczeń biurowych o powierzchni 31 m², 

zlokalizowanych na 3 piętrze budynku Urzędu Miasta i Gminy Koniecpol. 

 
Przystąpiono do głosowania.  
Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 14 radnych 

Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 
- Uchwała Nr LXVI/584/2023 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 30 listopada 2023 r. 
w sprawie przyjęcia „Planu Zrównoważonej Mobilności dla Subregionu Północnego 

Województwa Śląskiego wraz z Prognozą oddziaływania na środowisko”. 

 
Przystąpiono do głosowania.  
Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 14 radnych 

Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 
Ad. 6 Wystąpienia zaproszonych gości. 
 

Nie było wystąpień zaproszonych gości.  

 
Ad 7 Interpelacje radnych. 

Radna Judyta Belka – Domińczyk zgłosiła interpelację w sprawie rozszerzenia dostępnych dla 

rodziców metod płatności za pobyt dziecka w przedszkolu (pobyt dziecka i korzystanie z 

wyżywienia) o możliwość płatności bezgotówkowej np. przelewem na konto bankowe w 

Przedszkolu nr 1 w Koniecpolu. Sprawa ma istotne znaczenie dla rodziców dzieci 

uczęszczających do Przedszkola nr 1 w Koniecpolu. Sprawa była wielokrotnie poruszana na 

spotkaniach z rodzicami w Przedszkolu nr 1 oraz na jednej sesji RM w Koniecpolu. Do dnia 
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dzisiejszego odpłatność za uczęszczanie dziecka do przedszkola może być realizowana 

wyłącznie w formie gotówkowej. Odpłatność za pobyt dzieci w Samorządowym żłobku w 

Koniecpolu może być realizowana w formie bezgotówkowej.  

Ad. 8 Zapytania i wolne wnioski. 

Radny Zbigniew Domoradzki w dniu dzisiejszym spotkał pracowników obwodu drogowego 

w Radoszewnicy, którzy przekazali wykonawcy sprawę remontu studzienek burzowych na ul. 

Włoszczowskiej i ul. Żeromskiego. Radny pochwalił pracowników obwodu w Radoszewnicy 

za sprawną interwencję w sprawie zapadniętych studzienek burzowych i kanalizacyjnych. 

Studzienki burzowe będą naprawiane. Pozostają na tych drogach studzienki kanalizacyjne, 

które są własnością gminy i radny zwrócił się z prośbą o ich naprawę.  

Przez objazdy w związku z remontem dogi wojewódzkiej 786 studzienki te uległy 

uszkodzeniu oraz nawierzchni drogowa.  

 

Radna Judyta Belka-Domińczyk zadała pytanie w sprawie remontu na ul. Pułaskiego będzie 

kontynuowany czy też prace będą wstrzymane?  To samo pytanie dotyczy ul. Chrząstowskiej. 

Mieszkańcy pytają, bo na ul. Pułaskiego na dzień dzisiejszy nie ma chodnika, co stanowi duże 

utrudnienie dla rodziców, którzy zaprowadzają swoje dzieci do przedszkola. Kiedy będzie to 

dalej realizowane? 

 

Sekretarz Sebastian Musiał  odpowiedział, że terminy umowne wszyscy znamy. Jest miesiąc 

do wykonania remontów od daty podpisania umowy. Warunki pogodowe w ostatnich dniach, 

niskie temperatury nie pozwalają na wykonanie części prac. Termin wykonania będzie 

przedłużony. Jest szansa, że warunki pogodowe ulegną poprawie i zakończymy prace na ul. 

Chrząstowskiej. Na ul. Pułaskiego jest to jeszcze miesiąc grudzień i nie jest to koniec 

realizacyjny umowy. Prace, które są możliwe do wykonania będą kontynuowane, te, które 

przez niskie temperatury nie możemy realizować są chwilowo wstrzymane.  

 

Radny Leszek Pluta podziękował za 350 metrów remontu ul. Słowik. Radny ma nadzieję, że 

za te 250 tys. projekt zostanie dokończony i w przyszłym roku będziemy prace na tych 

ulicach kontynuować. Od drogi 786 jest projektowany zjazd do ul. Topolowej. Po przeciwnej 

stronie do ul. Słowik mógłby być ten dojazd również wykończony. Radny zwrócił się z 

prośbą o sprawdzenie własności, bo chyba to jest jeszcze teren lasów państwowych. I można 

byłoby porozmawiać z zarządcą lasów państwowych celem poprawienia stanu tej drogi.  

 

Ad. 9 Sprawy różne. 

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz powiedziała, że jeszcze w grudniu będzie sesja budżetowa. 

Pan Burmistrz zapraszał na wydarzenia grudniowe. 

 

 

Ad.10 Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Aneta Chrzuszcz dokonała zamknięcia 

LXVI zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Koniecpolu. 

 

Na tym zakończono obrady LXVI Sesji Rady Miejskiej w Koniecpolu. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokołowała: Iwona Zatońska 

Sesja trwała od godziny 15:30 do 17:05.        


